

通告

尊敬的会员及嘉宾:

自 2021 年 11 月 1 日开始。球会将以冬季时间运作:

- 1. 早上第一个开球时间和练习场开场时间将由 6:30 调整为 7:00。
- 2. 球会餐厅的开放时间不变,依然为: 平日:早上7:00-下午6:00;周末及公众假期:早上6:30-下午6:00 (下午3点之后仅提供饮品及小食)

请知悉以上变动并提前预定您的开球时间, 谢谢!

东莞海逸高尔夫球会 2021 年 10 月 15 日

Notice

Dear Members and Guests,

Beginning from November 1st, 2021, we will adjust our Hours of Operation:

- 1. Our first Starting Reservation and Driving Range Hours of Operation will be adjusted from 6:30AM to 7:00AM.
- 2. The Hours of Operation for the Gallery Restaurant will be remaining as: Weekday: 7:00AM-6:00PM; Weekend & Public Holiday: 6:30AM-6:00PM (After 3:00PM, only drinks & snacks are available)

Please be aware of the change of our Hours of Operation and thanks for booking your starting reservation in advance.

Thank you!

Harbour Plaza Golf Club Dongguan October 15th, 2021

